Telephone: (212) 226–3320/1 Fax: (212) 226–5413
E-mail: nycs@nychineseschool.org Website: nychineseseschool.org



January 12, 2018

Dear Alumni's and Parents,

Happy New Year! I'm very excited to advise you that for the first time in New York Chinese School's (NYCS) history, our Alumni Association was established a week ago on January 6. It was officially announced to the community at a Press Conference; tremendous responses have been received. Attached herewith, FYI, please find the Chinese/English Press Conference briefing paper, and a couple of newspaper clippings of the positive coverages; they may also be found on the School's newly designed website at www.nychineseschool.org.

I'm writing this letter, along with the announcement of the exciting news, to urge you to contact us at your convenience to join the NYCS' Alumni Association and participate in all future activities. Please contact us by calling Ms. Kelly Tang, the School's Administrative Assistant, at (212)226-3320, or via email at alumni@nychineseschool.org, with your most updated info's, specifically, names (in Chinese and English), email/mailing addresses, telephone #'s (cell and home), year of graduation or approximate period (years) of studying at our School, from which class (high school, junior high, elementary school, and/or kindergartens). We'll appreciate your replies no later than February 1, as the Alumni Association plans to hold its very first "Home Coming" Event on March 2, the Lantern Festival, which concludes the 15-day celebration of the Chinese New Year; and the formal invitations are scheduled to be sent out in mid-February to those who will have responded to us.

Look forward to your prompt replies by February 1, and seeing you at the "Home Coming Party" on March 2. Best wishes to you and your family for the new year!

Sincerely

Vora Chang

Telephone: (212) 226–3320/1 Fax: (212) 226–5413 E-mail: nycs@nychineseschool.org Website: nychineseseschool.org

於 學 僑 攀 舲 為

REW PORK CHIRESE SCHOOL

62 MOTT STREET NEW YORK, NY 10013

親愛的校友及家長們:

你們好!祝大家新年快樂。我非常高興地告訴大家一件重大消息:一週前(2018年1月6日),紐約華僑學校召開了一個新聞發佈會,正式宣布成立僑校校友會。這是本校歷史上首次成立校友會,目前已收到了非常多的熱烈回響。現附上中英文的新聞發佈稿,以及相關的報紙報導,供你參考。你也可以在我校新設計的網頁http://www.nychineseschool.org上找到這些資訊。

懷著興奮的心情,我寫這封信,真誠地希望你盡快聯繫我們,加入我們學校的校友會,踴躍參加往後的各項活動。你可以撥打本校電話 212-226-3320 與行政助理唐藝老師(Ms. Kelly Tang Yi Poon)聯繫或電郵至 alumni@nychineseschool.org, 提供你最新的個人信息,包括你的中英文姓名、電子郵件或郵寄地址、手機號碼或/及家庭電話、畢業年份或在僑校就學時期的大約年份、就讀年級(如高中、初中、小學、幼稚園)。希望你可以在 2 月 1 日前回復我們,因為校友會將於中國春節新年的最後一天,3 月 2 日(星期五)元宵節晚上 6 時在中華公所大禮堂舉辦第一次「歸隊」活動:「僑校校友迎春會」;我們將於二月中旬發送正式邀請函給各位回復我們的校友們。

非常期待在2月1日前收到你的及時回復,以及在3月2日的迎春會上與你會面。 祝你和你的家庭在新的一年裡万事如意!

> 校長 王張令瑜 敬上 2018年1月12日